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2012Z16043 

Vragen van het lid Van Bemmel (Van Bemmel) aan de minister van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie over een nieuwe veiling van 
Telecomfrequenties (ingezonden 19 september 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat zowel de 400 alsook de 1 500 band nauwelijks 
worden gebruikt momenteel? 

Vraag 2
Is het u bekend dat genoemde frequenties in het buitenland (Japan) al 
worden gebruikt voor LTE technologie? 

Vraag 3
Bent u bekend met de zogenaamde FRAND voorwaarden (fair, reasonable 
and non discriminatory) waaraan iedere nieuwkomer zich hier dient te 
houden (toegang aan iedereen onder dezelfde voorwaarden)? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat, gezien het feit dat deze frequenties niet worden 
gebruikt, deze maar beter onder de genoemde FRAND voorwaarden kunnen 
worden geveild voor geïnteresseerde mobiele telefonie nieuwkomers? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er met deze frequenties een nieuwe veiling voor 
nieuwkomers zou kunnen worden gehouden, waarbij de restfrequenties van 
de 400 en 1 500 Mhz tot één kavel worden gebundeld? Zo nee, waarom niet?
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